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Информационные технологии открывают новые возможности для современных людей, например, не выходя из 

дома получать знания и впечатления. Цифровизация оказала заметное влияние на развитие туристской индустрии, 

в том числе обусловив возникновение различных сервисов для путешественников. Достижения в технологической 

сфере открыли и новые формы историко-культурного туризма. Однако нормативное регулирование не успевает за про-

исходящими изменениями в сфере туристской деятельности, и нормы права не отвечают требованиям современной 

действительности и ожидают модернизации. 
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Today, digitalization has an impact on many areas of human life. Information technologies open up new 

opportunities for modern people, without leaving home to get knowledge and impressions. Digitalization has had a 

positive impact on the development of the tourism industry, leading to the emergence of various services for travelers. 

Advances in technology have opened up new ways of historical and cultural tourism. However, the provisions of the 

legislation do not meet the requirements of modern reality and require modernization.

Keywords: tourism, tourism product, digitalization of truism, digital tourism product, historical and cultural truism.

DOI: 10.18572/1813-1212-2021-2-3-7




